

規格 Technical Data		
泵壓(大氣壓力) Pump Pressure (巴/Bar)	15	15
功率 Wattage	1,300	1,300
咖啡豆容量 Beans Container Volume (克/g)	250	250
水箱容量 Water Tank (升/L)	1.4	1.4
尺寸(高)x(闊)x(長) Dimension (H)x(W)x(D) (毫米/mm)	378 x 247 x 420	378 x 247 x 420
淨重 Net Weight (公斤/kg)	7.1	7.2

咖啡機配件 Coffee Machine Accessories

自選配件 Optional Accessories	
TCZ8004 護理套裝 Care Set	
TCZ7003 Brita濾水器 Brita Water Filter	
TCZ8001 清洗片 Cleaning Tablets (10片 Tablets)	
TCZ8002 除鈣片 Descaling Tablets (3片 Tablets)	

©2019博西華家用電器有限公司。所有權利保留。本目錄冊所載的全部內容和資料均屬博西華家用電器有限公司所有，且受版權保護。任何人士如未獲得博西華家用電器有限公司事先給予書面許可，不得複製、轉載、發放或擅用本目錄冊的任何內容或資料。香港印刷 [07.2019]

©2019 BSH Home Appliances Limited. All rights reserved. All contents and information contained in this Catalogue are proprietary to BSH Home Appliances Limited and are subjected to copyright protection. Reproduction, republication, redistribution or unauthorized use of any content or information contained in this Catalogue is expressly prohibited without the prior written consent of BSH Home Appliances Limited. Printed in Hong Kong [07.2019]



官方網頁
Official Site



Find us on 

BK-1907-01



BOSCH

Invented for life

Verocup全自動咖啡機。 Fully automatic coffee machine.

一按品嚐您專屬的咖啡。
Perfect coffee with a touch of a button.



香醇濃淡，一按即享。

All taste of coffee at the touch
of a button.



安靜、耐用、強大：SilentCeram陶瓷研磨器
Quiet, durable, powerful: SilentCeram Drive

由高級陶瓷製成的研磨器非常安靜、穩定、耐用。磨削程度可以單獨調整，均勻研磨咖啡豆，釋放充分的香氣，為您提供最理想的效果。

The premium grinder made from non-wearing ceramic is exceptionally quiet, consistent and durable. The degree of grinding can be adjusted individually. A technical wonder that enables you to achieve perfect results.



恰到好處的沖泡水溫
Optimal brewing temperature

水溫是沖煮完美咖啡的精髓之一，理想溫度介乎於90°C至95°C，只是微細偏差都會影響到咖啡味道及質感。SensorFlow智能加熱系統保證準確的沖泡溫度，令每一杯都充分萃取出咖啡豆的獨特精華。

The optimal brewing temperature for an espresso is between 90°C and 95°C. If the temperature is any higher or lower, the flavour of the beans is only partially released or the coffee is bitter. Our smart SensoFlow system heats the water to just the right temperature, for a full-bodied espresso aroma.





一按沖調： OneTouch功能。

All coffee specialities
at the touch of a button:
OneTouch Function.

無論你想要特濃咖啡、cappuccino或latte macchiato，OneTouch功能在任何時間都能為您準備。在創新技術的幫助下，只需輕輕一按，自動調控咖啡份量和牛奶泡沫，輕鬆炮製各種飲料。

Whatever you want espresso, cappuccino or latte macchiato - preparing all coffee specialities with the OneTouch Function. As dispensing the coffee and milk froth is controlled automatically, every beverage is available at just the touch of a button.



MilkMagic Pro 輕鬆享受香滑奶泡。

Easy preparation of
milk specialties with
excellent results.

自動的奶泡發打系統於杯中直接發打，質感更細膩綿密，發打時間更可隨喜好或牛奶份量調整—濃厚奶泡交織細緻咖啡，份外香滑。

The automatic frothing directly in the cup or glass creates perfect, extra fine-pored milk froth every time, while adjustable frothing time for individual preference—which ensures that the frothy layer sits beautifully on top of the milk. Simply pour milk into the cup and froth it, then add coffee—and savour the perfect results.



創新的入杯式奶泡系統

Innovative milk nozzle frothes milk directly in the cup and adds coffee automatically



- 1 於杯中倒入牛奶
Pour the needed milk into a cup / glass



- 2 將奶泡棒推至牛奶中
Lower the milk frother into the milk



- 3 奶泡完成後咖啡會自動沖出，即享你的Cappuccino或latte咖啡
Coffee releases automatically to complete your milk specialty coffee

易拆式奶泡棒更可放於洗碗碟機清洗
Removable and dishwasher-proof Milk frother





個人杯量選擇。

Individual filling quantities: IndividualCup Volume.

您可隨心挑選不同的沖調量，不論小巧精緻，大眾化甚至大容量的隨身杯，杯量調節功能都可以配合到。

To personalise your coffee experience, IndividualCup Volume allows you to adjust the preset cup sizes – small, medium and large, ensuring that the filling quantity is perfect for your cup.

- ▶ 沖調量可以最少20至最多250毫升
Coffee amount setting from 20 to maximum 250ml
- ▶ 配合可調較的噴咀高度，可放高至13厘米的杯子
Coffee outlet and milk frother are height-adjustable: Up to 13cm (max) high Latte Macchiato glasses fit underneath

多種咖啡濃度選擇

Brewing by your favourite strength

沖調任何咖啡飲品前，可先按 鍵選擇咖啡濃度，多至5個程度沖調理想口味。

Before making a drink, you can touch button to select the strength you require.



自動清潔及除鈣程式

Calc'nClean: Automatic cleaning and descaling programme

充份除垢沖洗壓榨器及去除咖啡機內的鈣化物。

The programme cleans, rinses the brewing unit and remove the limescale in the appliances.

全自動咖啡機 Fully Automatic Coffee Machine



TIS30129RW

TIS30321RW

	VeroCup 100 TIS30129RW	VeroCup 300 TIS30321RW
陶瓷刀研磨器 Ceramic Grinder		✓
MilkMagic Pro		✓
一鍵式咖啡選擇 OneTouch Coffee Function	Espresso, Coffee, Cappuccino, Latte Macchiato	2x Espresso, 2x Coffee, Espresso, Coffee, Latte Macchiato, Cappuccino
調較研磨粗幼度 Adjustable Grinding Degree		✓
濃淡選擇 Coffee Strength	3段 level	5段 level
可調教噴咀高度 (厘米) Adjustable Height of Coffee Outlet (cm)		8.5-13
LED顯示屏 LED Display	-	✓
暖杯器 Cup Warmer	-	✓
清潔/除鈣程式 Calc'nClean: Automatic Cleaning and Descaling Programme		✓
開關機自動清潔程序 Automatic Rinsing Program		✓
可安裝Brita過濾器 Workable to Brita Filter		✓